
Zápis 

z 10. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 5.4.2024 

 

 

Přítomno: 7 zastupitelů, 2 občané. 

 

1. Jednání zahájil starosta P. Blažek v 18:06. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: P. Novák 

a M. Eder. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Schváleno doplnění programu o 2 body – Stavební práce v KD a výběr dodavatele 

nábytkového vybavení výčepu a kuchyňské linky do zasedací místnosti; a Úprava 

projektu elektroinstalace v KD. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

4. Kontrola úkolů z posledního zasedání - žádné úkoly nebyly zadány. 

 

5. Projednána stavba elektrické přípojky k pozemku (p.č.257) Jakuba Švůgera. Bylo 

schváleno uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene o umístění 

stavby mezi Obcí Bradlecká Lhota a firmou Rydval – elektro s.r.o. Starosta byl pověřen 

podpisem smlouvy. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

6. Stavební práce v KD – projednány 2 cenové nabídky na stavební úpravy v KD – vybrána 

nabídka od firmy Profigips s.r.o – provede veškeré práce po rekonstrukci 

elektroinstalace (minerální podhledy včetně izolace na sále + v baru + v posilovně, ytong 

v baru, malování, zednické práce). Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Zhotovení a realizace nábytku do výčepu a kuchyňky – z došlých nabídek vybrána pro 

obě zakázky firma Cígler kuchyně. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

8. Úprava projektu elektroinstalace - P. Novák – seznámil s návrhem na úpravu kabeláže 

(ovládání světelných prvků sálu a jeviště), úprava znamená práce navíc, které nebyly 

zahrnuty do projektu, bude fakturováno zvlášť. Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

9. Různé: 

- P. Blažek - dnes na jednání s vedením Policie ČR v Semilech ohledně přechodu 

u autobusové zastávky, seznámení se současnými kritérii pro umístění přechodu v obci, 

které momentálně nesplňujeme. Navrácení (umístění) přechodu se dále řeší. 

 

- P. Novák – na základě nákladů za pelety v této topné sezóně, poptal aktuální cenu pelet, 

oslovené firmy mu zaslaly současné cenové nabídky v různém cenovém rozpětí, jejich 

výše byla nižší než cena, za kterou jsme je nakoupili v topné sezoně. Starosta odpověděl, 

že pelety dodává firma TOPEKO a bude s ní jednat o snížení ceny. 

 

10. Bylo schváleno Usnesení z dnešního zasedání Obecního zastupitelstva. Hlasování: pro 7, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

11. Zasedání bylo ukončeno v 19:25 hodin. 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


